



杰士利机械  
Gashili Machinery

# PRODUCT

产品画册  
PICTURE ALBUM



杰士利机械  
Gashili Machinery

地址：河南省郑州市金水区125号  
邮箱：bonnie@gsli-machine.com  
手机：0086-15890067264  
传真：0086-371-60317344  
Skype: gashili222  
Whatsapp: 0086-15890067264  
Wechat: 0086-15890067264  
Viber: 0086-15890067264  
网址：www.paperconemachine.net

Add: No.125, Wenhua road, Zhengzhou city,  
Henan province, China  
E-mail: bonnie@gsli-machine.com  
Phone: 0086-15890067264  
TEL/Fax: 0086-371-60317344  
Skype: gashili222  
whatsapp: 0086-15890067264  
wechat: 0086-15890067264  
Viber: 0086-15890067264  
Website: www.paperconemachine.net

郑州市杰士利机械设备有限公司  
Zhengzhou Gashili Machinery CO.,LTD.

## 烘干机

### 产品描述

1. 由触摸屏控制变频器，自动调节传送速度
2. 有煤加热烘干，电加热烘干和蒸汽加热烘干
3. 烘箱插杆约1300根
4. 产品尺寸：825x120x300cm或者客户定制尺寸

## Dryer Machine

### Product Description

1. The frequency converter is controlled by touch screen which automatically adjust the transmission speed
2. Coal heating, electric heating and steam heating
3. There is about 1300PCS rods inside
4. Product size: 825x120x300cm or customized size



## 线性模组

### 产品描述

1. 滚珠丝杠传动
2. 伺服电机驱动
3. 控制简单方便
4. 高相应多点定点
5. 高精度
6. 长寿命
7. 马达内置安装美观

## Linear Module

### Product Description

1. Ball screw drive
2. Server motor drive
3. Easy and convenient control
4. high corresponding point
5. high precision
6. long life
7. beautiful built-in installation motor



### 全自动数控卷管机

产品描述

1. 采用国际最先进的可编程控制和人机界面数字调节设计，全机无凸轮，操作简单
2. 生产效率高，每分钟达到45-52个
3. 产品尺寸：445x215x200cm

### Automatic CNC paper cone machine

Product Description

1. Using the most advance international programmable control and man machine interface digital control design, the whole machine has no cam, easy to operate
2. High production efficiency, it can be 45-52PCS/Minute
3. Product Size: 445x215x200cm



### 拉毛机

产品描述

1. 由触摸屏控制变频器，自动调节传送速度
2. 采用直接入盘式，减少中间环节，大幅提高稳定性
3. 在窝头时直接拉毛，提高拉毛时的毛度和漂亮度
4. 产品尺寸：210x230x140cm

### Napping Machine

Product Description

1. The frequency converter is controlled by touch screen which automatically adjust the transmission speed
2. Directly into the disc, reduce intermediate links, greatly improve stability
3. Directly napping when pressing the head to improve the quality
4. Product Size: 210x230x140cm



## 触摸屏

### 产品描述

1. 精细高品质的显示：采用全新2D绘图，加速技术，分辨率大幅提升，可规划更多的画面原件，提供更艳丽更细腻的画面
2. 节能环保自动化：DOP系列面板全面采用不含汞的LED背光灯源，可大幅降低能耗损耗，有效减少碳排放，提供更环保的自动化产品。
3. 丰富多样化的外围：除了标准串行通讯接口(RS232/RS485/RS422)外，还支持USD以太网，音效，SD卡接口，可满足各种不同应用的需求。
4. 生产效率：每分钟45-50个
5. 适用范围：所有纺纱纸管
6. 功率：13KW (含吸尘器)
7. 外形尺寸：272x200x61mm

## Touch Screen

### Product Description

1. High quality display: the use of new 2D graphics, acceleration technology, significantly improved resolution, can be planned more original picture, provide a more beautiful and more delicate display
2. Energy Saving Automation: DOP series of panels are fully used LED backlight source without mercury, significantly reduce energy consumption and carbon emissions to provide more environmentally friendly automation products.
3. The rich variety of peripherals: In addition to standard serial communication interface (RS232 / RS485 / RS422), but also supports USD, Ethernet, audio, SD card interface which can meet various needs of different applications.
4. Production efficiency: 45 to 50 per minute
5. Applicable scope: all spinning paper tube
6. Power: 13 KW (including the vacuum cleaner)
7. Dimensions: 272x200x61mm



## 纸管特点

### 强度

使用国内先进的原纸供应商提供的高强度纸管专用厚纸及特殊配方胶水制作，防潮，抗压性能强。

### 规格外形

纸管大小口内径误差：0.25mm，长度误差为1mm。具有精良的真圆，平衡对称性，以保证纸管在高速机台上使用，运转稳定，匀称，不易跳动，解决导致纱线成型不良，甚至飞管现象的产生。

## Paper Cone Characteristic

### Intenslty

Be made up with high density paper that supplied by the advanced company of domestic that specialized in making original paper and use the special glue with our special formula. Can protect from tide and press

### The specification and performance

Tolerance of internal diameter: Less than 0.25mm. Tolerance of the length: 1mm. Good proper circle and excellent balance, our paper cone can be used at a high speed on the machine. It can work stable, peaceful and not easy to jump, can guard against the yarns be out of shape or even flying out



郑州市杰士利机械有限公司，建于1998年，是一家专业生产全自动数控纸管生产线和生产纸管的企业。我公司是中国唯一一家具有全自动数控纸管生产线的自主知识产权的企业。

我公司位于中国河南省郑州市，交通方便。随着我们的最先进的全自动数控纸管生产线进入市场，我们得到了众多好评，客户来自世界各地如越南、印度、俄罗斯、尼日利亚、乌兹别克斯坦等国家。越来越多的用户和经销商想要订购我们的设备在其他国家的独家代理权。经过长时间的讨论和考察，2015年底确定了印度的独家代理商，有较强的销售能力者，欢迎与我们联系合作，成为我们的独家代理商。

我公司愿与新老客户携手合作，以优质的机器和完善的售后服务创造更加辉煌的明天！

Zhengzhoushi Gashili Machinery CO.,LTD, built in 1998 Year, is specialized in manufacturing fully automatic CNC paper cone making line and paper cone for spinning mill. Our company is the only enterprises with independent intellectual property rights for Automatic CNC paper cone making line in Whole China

Our Company located in Zhengzhou city, Henan Province, China with convenient transportation, since our most advanced automatic paper cone making line come into market, we get many good feedback from customers from all over the world such as Vietnam, India, Russia, Nigeria, Belarus, Uzbekistan and so on. More and more endusers and distributors want to get sole agency for our Machine in their whole Country. After long discussion and inspection, India sole agent confirmed in End of 2015 Year. Those who have strong selling ability are welcome to contact us for sole agency.

Our company is willing to cooperate with new and old customers to create more brilliant tomorrow with high quality machines and perfect service.



整套纸管机器

产品描述

- 1. 总功率: 25KW每小时
- 2. 生产速度: 45-52个/分钟
- 3. 需要工人: 1-2个
- 4. 电压: 380伏

Full set paper cone machine

Product Description

- 1. Total Power: 25KW/Hour
- 2. Production Speed 45-52PCS/Minute
- 3. Required workor: 1-2
- 4. Voltage: 380V

